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Protokoll  
2019-12-15 

 
Mötets öppnande  
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkänns. 
 
Närvaro och beslutsmässighet  
Närvarande: Jan Karlsson, Annika Selg, Börje Andersson, Håkan Häll, Mikael Nissén, Magdalena 
Siljesvärd, Arne Söör. 
Frånvarande: Jonni Petersen 
 
Mötet konstateras vara beslutsmässigt. 
 
Nya medlemmar 
Inga nya medlemmar. 
 
Ekonomi 
Styrelsen börjar titta på budget inför 2020-2021, både planerat underhåll och andra 
investeringar/åtgärder.  
 
Medlemsmöte 24/11 
Kreativt och bra medlemsmöte, ca 30 personer var närvarande. Styrelsen diskuterar förslagen som 
kom upp på mötet, bl a informationsmöten för medlemmar på regelbunden basis.  
 
Elgruppen 
Fråga om varför vi har fem anläggningar är ställd till EON, vi har även ställt frågan om vi kan gå ner 
till tre anläggningar, vi inväntar svar på dessa frågor. Solceller för föreningens gemensamma el 
diskuteras, kan det vara så att vi sparar pengar i det långa loppet på att bygga solceller för gemensam 
el? Elgruppen börjar titta på frågan. 
 
Underhåll 
Hur underhållet i samfälligheten ska fungera diskuteras - kan det finnas några medlemmar som 
vill/kan tänka sig att ingå i någon sorts underhållsgrupp? Anmäl i så fall till någon i styrelsen. 
 
Övriga frågor 
 
 
Nästa styrelsemöte 
12/1 2020 kl 19.00 i kvartersgård 2. 
 
Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
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Jan Karlsson  Mikael Nissén  
Ordförande Sekreterare  
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